
Το  τελικό  ν



Πότε βάηουμε το τελικό ν ςτισ λζξεισ

Το τελικό ν άλλοτε το ςυναντάμε κι άλλοτε όχι ςτισ παρακάτω λζξεισ:


ςτο οριςτικά άρκρα τθ(ν)


ςτο ςφνκετο άρκρο ςτθ(ν) 


ςτθν προςωπικι αντωνυμία κθλυκοφ γζνουσ αυτι(ν)


ςτον αδφναμο τφπο τθσ προςωπικισ αντωνυμίασ τθ(ν) 


ςτισ λζξεισ που είναι άκλιτεσ : δε(ν) και μθ(ν).



Διατθροφν  το  τελικό  ν 

Οι λζξεισ που μετά από αυτζσ ακολουκεί μια άλλθ λζξθ που

αρχίηει από :


Φωνιεν ( α, ε, θ, ι, ο, υ, ω )


Δίψθφο φωνιεν ( αι, ει, οι, υι, ου )


Συνδυαςμό φωνθζντων ( αυ, ευ )

ι 


Δίψθφο ςφμφωνο   ( μπ, ντ, γκ, τς, τη )


Τα διπλά  ςφμφωνα ( ξ, ψ )


Τα ςφμφωνα κ, π , τ 



Χάνουν  το  τελικό  ν 

Οι λζξεισ που μετά από αυτζσ ακολουκεί μια άλλθ λζξθ που

αρχίηει από :

Οποιοδιποτε άλλο ςφμφωνο ( β, γ, δ,

η, κ, λ, μ, ν, ρ, ς, φ, χ )

π.χ. Τθ βάρκα , τθ χαρά, τθ κάλαςςα

κλπ.



Το  τελικό  ν  διατθρείται  πάντα

Στο άρκρο τθσ γενικισ πλθκυντικοφ (των)  

π.χ.  των φάρων

Στθ λζξθ  (ςαν)

π.χ. ςαν λεμόνι


